
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 28.11.2019 på Kirkebjerg Skole, Kl. 16.30 – 19, efterfulgt af julemiddag fra 19.30  

Deltagere: Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Mette Borgaard Bang, Tenna Juul Schrøder, Jørn 
Boisen, Karen Markvard Martensen, Lene Kjer 
Rasmussen, Naja Kinch Sohn, Kåre Buje, Maria 
Jelstrup Munk 
 
Elevråd: Rasmus L. Lefeldt 9 GB og Alexander 
Friis Wisøfeldt 9 NB 
 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Helle Ockholm, Jesper Boysen, 
Rikke Nørby, Maria Kongsvad 
 
Afbud: Rasmus Danker Danielsen 

1. Ordstyre Karen 

2. Godkendelse af dagsorden  

3. Meddelelser ved 
a) elever 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) fritidsinstitutionen 

e) formanden 

a) Eleverne vil gerne være i klasserne i 

pauserne, de vil gerne have lov til at prøve 

det, for at vise de kan administrere det. Det 

bliver tydeligt i aulaen, at der er elever som 

er alene. Der tales i elevrådet om, hvordan 

man kan samle eleverne mere, det er et tema 

som elevrådet gerne vil arbejde videre med. 

Elevrådet ville gerne have et bal for 9 

årgang. Det er de i gang med at se på om 

kan lade sig gøre. Der efterspørges fokus på 

de 45 min. bevægelse. Mange bliver trættte 

sidst på dagen.  

Der er bred opbakning fra SB,  

 

b) Der var pædagogisk lørdag for personalet 

lørdag d. 23/11, den var god. 

c)  

Der arbejdes med åbent budget fremadrettet. 

Det bliver spændende, hvordan det kommer 

til at fungere. 

Skolen er indstillet/nomineret til årets 

røgfriskole. Der er nomineret 5 ud af 

Københavns kommunes 70 skoler. 

Afdelingsleder i specialklasserækken er 



fortsat sygemeldt. Den manglende 

ledelseskraft, giver noget uro nu, Helle og 

Bjarne er rundt på teammøderne i 

specialklasserækken, for at finde ud af, hvad 

det kalder på. Der er heldigvis også meget 

godt.  

Der er slået en lærerstilling op i 4. årgang. 

Naja deltager fra bestyrelses side d. 18/12. 

 

d) Fra 1/8 2020 skal KKFO’erne lægges ind 

under skolen. Der er en række møder i løbet 

af den kommende tid, hvor hhv. 

skoleledelse og KKFO-ledelse deltager. Det 

er en opgave, vi skal være fælles om, på den 

bedst mulige måde.  

Der har været pædagogisk tilsyn, der er 

givet grøn smiley på alle 6 pejlemærker. 

Aula er blevet del af den måde man 

kommunikerer på Kbh.barn er også stadig 

en aktiv platform. 

Næste år har man besluttet, at man på 

Bjerget gerne vil have fokus på krop og 

bevægelse. 

e) Der har været møde ”Kbh. skole og 

forældre”. Formanden deltog. Det var ikke 

så godt som det plejer. Oplæggene var ikke 

spot on. Aula var også på dagsordenen. 

Kirkebjerg er godt med. 

Skole og forældre landsorganisation har 

holdt årsmøde, Tenna og Mette deltog. Det 

var godt. Forældre kan få rådgivning når 

skolen er medlem, det er Kirkebjerg. Det vil 

formanden og næstformanden se på, 

hvordan kan videreformidles til forældrene.  

Skolebestyrelses seminar ” Sådan kan 

skolebestyrelsen bruge data i deres arbejde”. 

Naja, Karen og Kåre vil gerne deltage.  

 

Kalenderen skal revideres, da to møder skal 

flyttes. Mødet D. 18/2 flyttes til d. 26/2. 

Mødet D. 19/3 bliver flyttet til 1/4.  

 

 

  

4. Evaluering af kontaktforældremødet + 
fremlæggelse af årsberetning 

Det var et godt arrangement. Gode spørgsmål og 
relevante input. 
Der var lidt færre end sidste år, men måske skal 
det ses i lyset af aula. 



Der var tilbagemelding på at konceptet mht. 
årsberetning og kontaktforældremødet var 
positive. Det fortsættes.  
  
Specialklasserækkens forældre har brug for og 
behov at lære hinanden at kende. Rollen er en 
anden, måske skal det retænkes. Lene er ved at 
arrangere at gruppen mødes. Der skal sættes 
andre ting i værk. 
 
Der blev efterspurgt mere erfaringsudveksling.  
Der blev nævnt på selve mødet at man er 
bekymret for de mange store klasser. Der er 
tilslutning til at det tages op og behandles som et 
selvstændigt punkt på et skolebestyrelsesmøde. 
Her skal div. ift. hvad der ligger vedr. 
klassestørrelser samt et overblik over indsivning i 
de seneste år.  
  
 

5. Evaluering af Lærerenesdag Skolelederen siger tak til skolebestyrelsen. Det 
betød noget og havde betydning.  
Det er koncept som fortsætter.  
Lærerne var rigtig glade for det og satte stor pris 
på det. Det omdøbes til personalets dag.  

 

6. SB fokus 2019/2020 
Flyttes til punkt nr. 6, da det er vigtigt 
at eleverne er med. 

Kommunikation blev besluttet på sidste møde. 
Endvidere foreslås følgende: 

• Hvordan kunne man have mere fokus på 

udskolingen. Kunne der laves en mere 
langsigtet strategi/koncept. Der er områder 
hvor vi sviger og kan gøre mere, f.eks. 
druk, skoleværing, fokus på det der er 
vigtigt i 1. ½ år mv. rygning. 

• Der foreslås digitaltrivsel som fokusområde. 
En egentlig strategi, så der arbejde med det 
op gennem et skoleforløb, forældrene 
kunne også inddrages.  
Der spørges ind til hvordan man tænker sig 
at skolebestyrelsen kunne arbejde med 
det? Der kunne laves principper for flere 
ting, der er mange måder at gøre det på. 
Herunder ensomhed. 

 
Det kunne være optimalt, hvis elevrådet kunne 
også tage del og understøtte arbejdet med 
fokusområderne. Således at det bliver et fælles 
projekt.  
 
Ovenstående besluttes og vedtages som værende 



fokusområder.  
 

Tenna laver et oplæg til, hvordan og hvem 
skolebestyrelsen kan arbejde med udskolingsfokus. 
Herunder for og imod udgangstilladelse.  

7. Kvalitetsrapporten Generelt er det godt. Enkelte ting præciseres. Der 
modtages kommentarer, som skoleleder retter til 
og fletter ind. 

8. Ferieplan for 2020/2021 Udkastet til ferieplanen er godkendt. 

9. Foredrag i marts (d. 5. marts) Digitaldannelse er overskriften. Nu med 
workshops. Naja undersøger foredragsholder og 
pris. 

 

10. Orientering - Trivselsmåling, 
medarbejderne (Rasmus) 

Udsættes til næste gang 

Udsættes til næste gang. 

11. Orientering – regnskab 2019, (Bjarne) Budget gennemgang v. skoleleder. Det ser ud til, 
at der pt. bliver et pænt overskud. Et evt. overskud 
skønnes bedst brugt ift. flere hænder. 

12. Dækker vores principper det de skal? Udskydes til næste gang 

 

13. Revision af forretningsorden + bilag? For at nå at få revideret forretningsorden, evt. 
inden der er valg til skolebestyrelsen i foråret, så 
skolebestyrelsen så småt begynde arbejdet. 
Forretningsorden skal godkendes på to SB møder 
før den er gældende. 
Lene er tovholder på revideringen.  Kommentarer 
og opmærksomhedspunkter mv. skal gerne være 
Lene i hænde hurtigst muligt inden for de næste 
14 dage.  

14. Evt. Næste møde onsdag d. 15. januar 2020 kl. 17-20.  
Lille Kirkebjerg: 
Kåre informerer om, at der er 35 medlemmer, det 
er ikke mange, der kommer ikke mange på 
arbejdsdage.  
Kåre har lavet en hjemmeside til foreningen, her 
kan man også se bookinger mv.  
Gode historier fra Hytten efterlyses. Så der er 
noget interessant at læse, så det lever og bliver 
gjort mere synligt.  
Det kan nævnes i juleskriv fra ledelsen.   
Jørn Boisen udtræder af bestyrelsen ved årsskiftet, 
grundet arbejde udenlands. 

 


